



## *Representative Office of Japan to the P.A.*

VIP 2 Center, 3<sup>rd</sup> floor, Al-Bireh - Ramallah

Tel. 02-2413120/1 Fax. 02-2413123

[www.ps.emb-japan.go.jp](http://www.ps.emb-japan.go.jp)

---

### **PRESS RELEASE**

September 12<sup>th</sup>, 2012

#### ***Japan Extends Grassroots Assistance for the Construction of a New School Building at Al Mustakbal CO-ED Basic School***

Today on September 12<sup>th</sup>, 2012, at the Liaison Office of Japan in Gaza, a grant contract of the project for the construction of the new school building at Al Mustakbal Co-ED Basic School in Addaraj Area in Gaza was signed. The amount of the project funded by the Government of Japan through its Grant Assistance for Grassroots Human Security Projects, known as (GGP), is \$ 114,221.

This grant will be utilized to provide a safe and appropriate educational environment for the students in Al Mustakbal CO-ED Basic School through constructing and finishing the internal works of the newly constructed school building. This project will improve the educational circumstances for 345 students who are currently studying in an inappropriate building of bad learning environment.

The GGP scheme is specifically designed to address basic needs from human security perspective, which include water and electricity supply, health care, primary education and to support deprived people.

# Representative Office of Japan to the P.A.

VIP 2 Center, 3<sup>rd</sup> floor, Al-Bireh - Ramallah

Tel. 02-2413120/1 Fax. 02-2413123

[www.ps.emb-japan.go.jp](http://www.ps.emb-japan.go.jp)

2012/9/12

## بيان صحفي

### اليابان تقدم منحة للمجتمع المحلي في غزة لإنشاء مبنى جديد لمدرسة المستقبل النموذجية الخاصة

اليوم، الثاني عشر من أيلول 2012، تم توقيع عقد المنحة في مكتب اتصال اليابان في غزة لمشروع انشاء مبنى جديد لمدرسة المستقبل النموذجية الخاصة في منطقة الدرج في مدينة غزة. بلغت قيمة المشروع الممول من حكومة اليابان تحت اطار منح المساعدات اليابانية للمشاريع الأهلية والأمن الانساني والمعروف بال (GPP) 114,221 دولار.

ستستخدم هذه المنحة لتوفير بيئة تعليمية آمنة ومناسبة لجميع طلاب مدرسة المستقبل النموذجية من خلال إنشاء وتشطيب الأعمال الداخلية لمبنى المدرسة الجديد. حيث سيعمل هذا المشروع على تحسين الظروف التعليمية لخدمة 345 طالب وطالبة اللذين يعانون من سوء البيئة الدراسية في المبنى الحالي الغير مناسب للتعليم.

إن برنامج ال GPP مصمم خصيصا لتلبية الاحتياجات الاساسية من منظور الأمن الانساني، والتي تشمل المياه والكهرباء والرعاية الصحية والتعليم الأساسي، اضافة الى دعم الأشخاص المهمشين.